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Pan Piotr Stolarczyk

Radny Miasta Gdyni

w miejscu

Dot: odpowiedzi na interpelacjq z dnia 15 stycznia 2020 r. w sprawie dziataf na rzecz nowych form
transportu szynowego dla obslugi pasa2erskiejteren6w rozwojowych Gdyni-Zach6w

Szanowny Panie Radny,

W odpowiedzi na tytulowq interpelacjq, informujq jak nastqpuje.

Ustalenia przyjqtego niedawno studium uwarunkowaf i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego Gdyni wskazujq na potencjalnq mo2liwoSi powiqzania planowanego miejskiego
transportu szynowego z liniq kolejowq nr 201.

W styczniu 20L8 r., na zapytanie sp6lki PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., Gmina Miasta Gdyni zgfosila
przedmiotowe przedsiqwziqcie jako propozycjq do ujqcia w programie strategicznym na lata 2O2I-
2027, tJ. w nowym okresie programowania. Zgloszenie wynikalo z faktu, i2 zasiqg nowej linii
potencjalnie m6gfby wykraczai poza zachodniq granicq Gdyni. W takim przypadku nowa linia mialaby
charakter ponadlokalny, a wiqc przekraczajqcy kompetencje Gminy Miasta Gdyni.

Wedlug posiadanych informacji, trwajq prace nad programem, realizowane z udzialem Ministerstwa
lnfrastruktury, PKP PLK S.A. oraz samorzqd6w wojew6dzkich, zal ustalenia z tych prac bqdq miaty
istotny wplyw na wyb6r kierunku dalszych dziafafi Gdyni przedmiotowej sprawie.


